

Energy Management Policy July 2022



سياسة إدارة الطاقة يوليو 2022

GPIC produces Methanol, Ammonia and Granulated Urea. GPIC is committed to make efficient use of energy at its facilities and during its activities, with the purpose of preserving natural resources, reducing atmospheric emissions and helping to mitigate the effects of climate change. GPIC fosters sustainable development goals; concepts; designs; and embraces the latest state of the art technologies in terms of energy optimisation and efficiency. GPIC Energy Policy provides the framework for setting and reviewing energy goals and targets which is committed to achieving energy performance improvements by setting goals and targets through an Energy Management Plan whilst:

- Striving for continual improvement in energy performance and Energy Management System.
- Periodically reviewing the Energy Goals, Targets and Energy Performance Indicators.
- Ensuring availability of information and necessary resources to achieve the objectives and energy targets.
- Ensuring compliance with applicable legal requirements and other requirements related to energy efficiency, energy use and energy consumption.
- Encouraging and motivating GPIC employees and contracted workforce to optimize their energy use.
- Enhancing awareness and knowledge of Energy Saving for employees; contracted workforce; and employees' families.
- Supporting the procurement of energy efficient products and services that impact energy performance.
- Supporting the design activities that consider energy performance improvement.
- Where ever possible, expand the use of renewable energy.
- Regularly reviewing and updating the GPIC's Energy Policy as necessary.

تنتج شركة الخليج لصناعة البتروكيماويات مواد الميثانول والأمونيا وحبيبات اليوريا. حيث تلتزم الشركة بالمحافظة على جميع الموارد المتاحة من الطاقة والاستخدام الأمثل لها والحد من الانبعاثات في الغلاف الجوي والمساعدة في التخفيف من آثار التغير المناخي. تحرص الشركة على تعزيز مفاهيم التنمية المستدامة وتحضن أحدث التقنيات في مجال ترشيد واستهلاك الطاقة. وتلتزم الشركة كذلك بتحسين أداء الطاقة عن طريق وضع الأهداف والغايات من خلال تطبيق خطة معايير إدارة الطاقة من خلال:

- السعي للتحسين المستمر في أداء الطاقة والتنمية المستدامة ونظام ادارة الطاقة.
- المراجعة الدورية لأهداف ومؤشرات أداء الطاقة.
- ضمان توافر المعلومات والموارد اللازمة لتحقيق غايات وأهداف الطاقة.
- ضمان الامتثال للمتطلبات القانونية المعمول بها والمتطلبات الأخرى المتعلقة بالكفاءة والاستخدام والاستهلاك الأمثل للطاقة.
- تشجيع و تحفيز جميع منسبي الشركة بما في ذلك المقاولين لترشيد استهلاك الطاقة.
- تعزيز الوعي والمعرفة بأهمية توفير الطاقة لدى الموظفين والقوى العاملة للمقاولين وأسر الموظفين
- دعم شراء المنتجات والخدمات الموفرة للطاقة والتي تآثر على أداء الطاقة.
- دعم أنشطة التصميم التي تراعي تحسين أداء الطاقة.
- التوسع في استخدام مصادر الطاقة المتجددة متى ما أمكن ذلك
- مراجعة وتحديث سياسة الشركة للطاقة بانتظام ومتى ما دعت الحاجة.

رئيس مجلس الإدارة
Chairman

الرئيس
President